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Protokół nr XXXIII/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 1 czerwca 2017 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 - 19.25 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje.  

8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016r. 

a) opinia RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Lwówek za 2016 r., 

b) rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

wraz z informacją o stanie mienia, 

c) zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu. 

9. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

i Gminy Lwówek. 

a) opinia Komisji Rewizyjnej i wniosek do Rady Miejskiej o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Lwówek, 

b) opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w Lwówku. 

10. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XXVII/160/2016 Rady Miejskiej  

w Lwówku z dnia 29 grudnia 2016r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017 w gminie Lwówek. 
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11. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty. 

12. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2017 rok.  

14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Lwówek. 

15. Odpowiedź na interpelacje. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zamknięcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku dokonał Przewodniczący 

Rady Pan Piotr Przewoźny witając radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza 

Gminy, Skarbnika Gminy, pracownika biura Rady, dyrektora Zespołu Szkoły 

i Przedszkola w Pakosławiu, Dyrektora Gimnazjum w Lwówku i uczestniczące  

w obradach społeczeństwo. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Na sali obrad obecnych jest 13 radnych, na ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem 

Przewodniczący oznajmił, że Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych 

i podejmowania uchwał. 

Nieobecni radni to Pan Andrzej Kasperczak, który usprawiedliwiał się 

kilkuminutowym spóźnieniem i Pan Krzysztof Czarkowski, który nie 

usprawiedliwiał swej nieobecności. 

 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z protokołem z obrad XXXII sesji Rady 

Miejskiej. 

Przewodniczący stwierdził, że nie wpłynęły do niego żadne propozycje zmian, 

dlatego poprosił radnych o przyjęcie  protokołu w drodze przegłosowania. 

 

Radni przyjęli 13 głosami „za” protokół z XXXII sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy proponował wprowadzić do porządku obrad XXXIII 

sesji Rady Miejskiej, jako pkt. 13 Projekt uchwały w sprawie: ustalenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, jako 

pkt.14. Projekt uchwały w sprawie: świadczenia przez gminę Lwówek usługi 

dostępu do Internetu bez pobierania opłat na rzecz użytkowników końcowych. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny proponował aby po pkt. dot. zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej jako pkt.17. wprowadzić Projekt uchwały  

w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Sołtysa wsi Pakosław. 

-Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania każdej proponowanej zmiany tj. 

„Za” wprowadzeniem do porządku XXXIII sesji punktu w brzmieniu „Projekt 

uchwały w sprawie: ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów”- opowiedziało się 13 radnych („jednogłośnie”). 

„Za” wprowadzeniem jako pkt.14. „Projektu uchwały w sprawie: świadczenia przez 

gminę Lwówek usługi dostępu do Internetu bez pobierania opłat na rzecz 

użytkowników końcowych” - opowiedziało się 13 radnych („jednogłośnie”). 

„Za” wprowadzeniem do porządku obrad sesyjnych jako pkt.17. „Projektu uchwały  

w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Sołtysa wsi Pakosław” radni 

opowiedzieli się „jednogłośnie” - 13 głosami „za”. 
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Porządek obrad XXXIII sesji po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu XXXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje.  

8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 r. 

a) opinia RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Lwówek za 2016 r., 

b) rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

wraz z informacją o stanie mienia, 

c) zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu. 

9. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Lwówek. 

a) opinia Komisji Rewizyjnej i wniosek do Rady Miejskiej o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Lwówek, 

b) opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w Lwówku. 

10. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XXVII/160/2016 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 29 grudnia 2016r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017 w gminie Lwówek. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty. 

12. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

13. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

14. Projekt uchwały w sprawie: świadczenia przez gminę Lwówek usługi dostępu do 

Internetu bez pobierania opłat na rzecz użytkowników końcowych. 
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15. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2017 rok. 

16. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

17. Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Sołtysa wsi 

Pakosław. 

18. Odpowiedź na interpelacje. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Zamknięcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Radni porządek XXXIII sesji przyjęli jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Informacji Przewodniczącego Rady z pracy międzysesyjnej załączona jest do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 28.04.2017 DO 1.06.2017 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 

 Dyrektorem M-GOK oraz pracownikiem Biblioteki w sprawie czasopisma. 

 Firmą INFRAKOM Kościan w sprawie podpisania umowy na przebudowę drogi 

gminnej w Chmielinku. 

 P. Szymonem Pewińskim z tygodnika „Nasz Dzień po Dniu”. 

 Organizatorami Pleneru Fotograficznego. 

 Kierownikami jednostek organizacyjnych gminy i Biurem Zamówień Publicznych 

z Leszna w sprawie kontroli zarządczej. 

 Przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Poznaniu w 

sprawie ścieżki rowerowej przy drodze krajowej. 
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Burmistrz wziął udział w: 

 

 Gali Finałowej I Ogólnopolskiego Konkursu na Najlepsze Inicjatywy dla Społeczności 

Lokalnych z udziałem OSP i Samorządów FLORIANY w Otrębusach, 

 spotkaniu w sprawie rewitalizacji, 

 uroczystych obchodach Wielkopolskiego Dnia Strażaka 2017 w Krotoszynie, 

połączonych z ceremonią uroczystego przekazania lekkich samochodów ratowniczo-

gaśniczych, zakupionych z dofinansowaniem Samorządu Województwa 

Wielkopolskiego, 

 w uroczystościach z okazji Dnia Bibliotekarza i Bibliotek w Lwówku i w Nowym 

Tomyślu, 

 obchodach Światowego Dnia Inwalidy w Lwówku, 

 XX Biegu im. Bronisława Malinowskiego w Chmielinku, 

 V Święcie Polskiej Niezapominajki w Chraplewie, 

 Uroczystych obchodach Dnia Strażaka w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Nowym Tomyślu, 

 Uroczystości otwarcia V Grand Prix Powiatu Nowotomyskiego w Biegach, 

 Uroczystych obchodach Dnia Strażaka pod patronatem Starosty Nowotomyskiego, 

 spotkaniu Lwóweckiej Orkiestry Dętej - MGOK Lwówek, 

 uroczystym podpisaniu umowy w związku z uzyskaniem wsparcia finansowego 

projektów Stowarzyszenia Nasz Dom - Lipka Wielka, Stowarzyszenia Współpracy 

Gminy Lwówek  

z Zagranicą (grupa nieformalna), Stowarzyszenia Buława w ramach programu 

Działaj Lokalnie Polsko - Amerykańskiej Fundacji Wolności, 

 posiedzeniu Rady Nadzorczej Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku, 

 konferencji „Gospodarowanie zasobami wodnymi w Wielkopolsce” - Poznań, 

 Festynie żłobka z okazji Dnia Dziecka. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 

 (20) w sprawie zmiany uchwały budżetowej, 

 (21) w sprawie uzupełnienia opisu kont w polityce rachunkowości wprowadzonej 

zarządzeniem nr 71/2010 Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek z dnia 31.12.2010r., 
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 (22) w sprawie zasad polityki rachunkowości i zakładowego planu kont dotyczących 

operacji w zakresie realizacji projektu dofinansowanego ze środków Unii 

Europejskiej w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2014-2020 w 

operacji typu „Budowa lub modernizacja dróg lokalnych” w ramach poddziałania 

„Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową 

wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji w energię odnawialną i 

w oszczędzanie energii”, 

 (23) w sprawie zmiany uchwały budżetowej, 

 (24) w sprawie ustalenia ceny nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży, 

 (25) w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przeniesienia w planie wydatków 

pomiędzy paragrafami i rozdziałami klasyfikacji budżetowej oświaty, 

 (26) w sprawie upoważnienia do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 

administracyjnych, 

 

Ogłoszono przetarg na: 

 

 Przebudowę drogi gminnej – ulicy Kasztanowej w Lwówku w ramach tzw. NPPDL. 

 

Ogłoszono: 

 

 Otwarty konkurs ofert na realizację w 2017 roku - w formie wspierania – niżej wymienionych 

zadań publicznych przez organizacje pozarządowe oraz podmioty wymienione w art. 3 ust.3 

w/w ustawy prowadzące działalność pożytku publicznego, na terenie Gminy Lwówek: 

Zadanie Nr 1 

Prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie uzależnień 

(w tym behawioralnych) i przeciwdziałania przemocy w rodzinie. 

Zadanie Nr 2 

Wspieranie działań podejmowanych przez organizacje pozarządowe ukierunkowanych na 

profilaktykę i rozwiązywanie problemów alkoholowych i przeciwdziałanie narkomanii. 

Zadanie Nr 3 

Letni wypoczynek dzieci i młodzieży 2017 r. 

-Burmistrz Miasta i Gminy informował, że odbyło się spotkania z przedstawicielem 

GDDiA, gdzie omawiano budowę ścieżki rowerowej na trasie Miedzichowo - 

Pniewy - długości ok. 50 km. Każda gmina miałaby partycypować w koszty 
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opracowania projektu realizacji tego zadania. W naszym przypadku byłaby to kwota 

110.000 zł.  

W pierwotnej wersji proponowano 160.000 zł, ale w drodze negocjacji stanęło na 

110.000 zł i zostanie to rozłożone na 2 raty. W bieżącym roku 55.000 zł i w 2018 

roku druga część tj. kolejne 55.000zł. 

Radni nie wnieśli żadnych zapytań. 

 

Ad. 7. Interpelacje.  

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, że Pan Czarkowski na 

złożoną na XXXII sesji interpelację otrzymał od Burmistrza odpowiedź pisemną 

i zapytał, czy radni wyrażają wolę zgłoszenia interpelacji. 

-Radna Woźna prosiła o wyjaśnienie dofinansowania urzędowego wypoczynku 

młodzieży szkolnej powyżej 18 roku życia. Regulamin bowiem przewiduje że z tej 

formy wsparcia może korzystać tylko młodzież do ukończenia 18 roku życia. Mogą 

więc zdarzyć się przypadki, iż uczniowie z tego samego rocznika, uczęszczający do 

tej samej klasy będą w różnoraki sposób potraktowani. Jedni będą mogli skorzystać 

z dofinansowania (ci co nie ukończyli jeszcze 18 lat), a inni już nie. 

-Burmistrz Miasta i Gminy wspólnie ze Skarbnikiem Gminy stwierdzili, że zgodnie 

z Regulaminem, z tej formy dofinansowania wypoczynku skorzystać może tylko 

młodzież przed ukończeniem 18 roku życia, jednakże powyższy problem zostanie 

jeszcze raz przeanalizowany i radna otrzyma odpowiedź w formie pisemnej. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016r. 

 

a) opinia RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Lwówek za 2016 r., 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz odczytał Uchwałę Nr SO-

0954/10/11/Ln/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 07 kwietnia 2017r. w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia Gminy Lwówek za 2016r. 

Uchwała załączona jest do protokołu. 

 



 9 

b) rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu wraz z informacją o stanie mienia, 

 

Na obrady przybył Pan Andrzej Kasperczak w związku z tym w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych. 

 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz, posiłkując się przygotowaną prezentacją 

multimedialną, przedstawił i szczegółowo omówił realizację budżetu gminy wraz ze 

stanem mienia komunalnego za 2016r. 

Wersja papierowa sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 tok wraz z opisem 

mienia gminnego załączona jest do niniejszego protokołu. 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak przypomniał, że sprawozdanie 

z wykonania budżetu za 2016 rok było szczegółowo analizowane na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 25 czerwca 2017r., gdzie 

wydano w tym temacie „ jednogłośnie” opinię pozytywną. 

 

c) zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny prosił o zabieranie głosu w wyżej 

wymienionym temacie, jednakże z uwagi iż żaden radny nie wniósł uwag, ani 

zapytań Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała nr XXXIII/192/2017 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016r. została przyjęta 

„jednogłośnie” 14 głosami „za” i załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Lwówek. 

 

a) opinia Komisji Rewizyjnej i wniosek do Rady Miejskiej o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Lwówek, 
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-Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Jędrzejczak odczytał wypracowaną przez 

Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej opinię z wykonania budżetu gminy Lwówek za 

2016 rok, która jest pozytywna, wraz z wnioskiem do Rady o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy za 2016rok. 

 

b) opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w Lwówku. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny odczytał Uchwalę Nr SO-

0955/26/11/Ln/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 18 maja 2017 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lwówku w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok. 

 

Opinia nie wnosi zastrzeżeń, jest zgodna z przepisami prawa i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię stałych Komisji Rady 

Miejskiej, która ww. temacie jest pozytywna. 

 

-Ponieważ radni nie wnosili żadnych dodatkowych uwag oraz zapytań, 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny zwrócił się z pytaniem do radnych, kto 

opowiada się za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Lwówek  

za 2016 rok. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania 14 radnych głosowało „za” udzieleniem 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Lwówek, za 2016 rok. 

 

Uchwała nr XXXIII/193/2017 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Lwówek została przyjęta „jednogłośnie” 14 głosami „za” i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady wraz z radnymi złożyli na ręce Burmistrza 

gratulacje, a Burmistrz podziękował za wkład i wspólną prace radnych 

i pracowników, a szczególnie Pani Skarbnik nad wykonaniem tego budżetu, który 

pozwolił na realizację wielu zaplanowanych zadań i inwestycji. 
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Ad. 10. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XXVII/160/2016 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 29 grudnia 2016r. w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017 w gminie 

Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że w uchwale nr 

XXVII/160/2016, podjętej przez Radę w dniu 29 grudnia 2016 roku, na realizację 

zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, na 2017 rok zaplanowano kwotę 145.000,00 zł.  

W związku z niewykorzystaną kwotą środków z roku 2016 planowana kwota 

wydatków zwiększy się o kwotę 34.664,97 zł i wynosi obecnie 179.664,97 zł. 

Środki te przeznaczone będą na realizację zadań zaplanowanych w programie tejże 

Komisji. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię wypracowaną przez 

stałe Komisje Rady w dniu 25 maja 2017r., która jest pozytywna. 

 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przystąpił do 

głosowania. 

 

Uchwała nr XXXIII/194/2017 zmieniająca Uchwałę Nr XXVII/160/2016 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 29 grudnia 2016r. w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017 w gminie 

Lwówek została przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie) i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Pan Przewoźny ogłosił 10 minutową przerwę. 

Po wznowieniu obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku na sali znajduje się 

14 radnych. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przypomniał, że podwyższenie stawek za 

odbiór odpadów komunalnych od mieszkańców naszej gminy miało miejsce już 

wcześniej (4 lata temu). 

 

 

Od 1 lipca 2017r. następuje nowelizacja ustawy związana z gospodarowaniem 

odpadami komunalnymi co wiąże się równocześnie ze wzrostem odpłatności za 

odbiór tych nieczystości. 

Na ten wzrost ma wpływ wiele czynników, a w naszym przypadku to między 

innymi: 

-zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów z budynków wielorodzinnych,  

-wzrost odpłatności za składowanie na wysypiskach nieczystości, jak również 

zmiana sposobu odbioru tych odpadów z ZGK tj. dowóz odpadów na wysypisko do 

Mnich, oraz nowość czyli zmiana worków na odpady segregowane.  

W jednym przypadku zmieni się napis tj. plastiki i metale, w drugim przypadku 

zmieni się kolor tych worków z czarnych na brązowe dla odpadów 

biodegradowalnych i kompostowych. 

Kontynuując Burmistrz Miasta i Gminy wniósł autopoprawkę i proponował stawki 

zgodnie z opinią wypracowaną przez stałe Komisje Rady tj. 

1) za odpady segregowane - 9 zł. 

2) za odpady mieszane - 15 zł. 

Te stawki będą obowiązywać na okres trwania podpisanej z ZGK umowy czyli na  

okres 3 lat. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak przypomniał, że temat ten był 

przedmiotem obrad stałych Komisji Rady, gdzie większością głosów przy 

wypracowaniu wspólnej opinii proponowano właśnie przedstawione tu przez 

Burmistrza stawki czyli: 

1) za odpady segregowane - 9 zł. 

2) za odpady mieszane - 15 zł. 

 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań w związku z tym Przewodniczący Rady 

przystąpił do głosowania. 
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Uchwała nr XXXIII/195/2017 w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty została 

przyjęta 11 glosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że ta uchwała jest konsekwencją 

wcześniej podjętej uchwały, czyli dotyczy to zmiany stawek przyjętych dziś tu przez 

Radę. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał wypracowaną na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji opinię, która jest pozytywna. 

Radni nie zabrali głosu, w związku z tym Przewodniczący Rady Pan Przewoźny 

przystąpił do głosowania. 

 

Radni Uchwałę nr XXXIII/196/2017 w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości przyjęli „jednogłośnie” (14 głosami „za”). 

Uchwała załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że ta uchwała jest również 

konsekwencją wcześniej podjętej uchwały i dotyczy - novum określonego 

w przepisach znowelizowanej ustawy w odniesieniu do kolorystyki i napisów na 

opakowaniach czyli na workach na odpady komunalne. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak przypomniał, że projekt tej uchwały 
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był przedmiotem obrad stałych komisji Rady, które wydały w tym temacie opinię 

pozytywną. 

 

Radni nie zabrali głosu, w związku z tym Przewodniczący Rady Pan Przewoźny 

przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała nr XXXIII/197/2017 w sprawie: ustalenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów została przyjęta 14 

głosami „za” („jednogłośnie”) i załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie: świadczenia przez gminę Lwówek usługi 

dostępu do Internetu bez pobierania opłat na rzecz użytkowników końcowych. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że ta uchwała jest 

podejmowana z uwagi na wskazania pokontrolne w wyniku realizowanego w gminie 

Lwówek projektu programu „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu” 

współfinansowanego przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna 

Gospodarka 2007-2013, działanie 8.3 „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu – 

eInclusion”, oś priorytetowa 8. „Społeczeństwo informacyjne – zwiększanie 

innowacyjności gospodarki”. W ramach powyższego projektu, na okres 5 lat, 200 

gospodarstwom domowym z terenu Gminy Lwówek użyczone zostały laptopy wraz 

z oprogramowaniem oraz darmowym dostępem do Internetu. Dodatkowo Internet 

oraz sprzęt komputerowy trafił do gminnych placówek oświatowych oraz świetlic 

wiejskich. 

 O udział w projekcie ubiegać się mogły osoby zamieszkałe na terenie miasta 

i gminy Lwówek, które spełniły co najmniej jeden z warunków określonych w ww. 

projekcie. 

 Z chwilą uruchomienia projektu gmina rozpoczęła świadczenie usług dostępu 

do Internetu bez pobierania opłat na rzecz beneficjentów ostatecznych powyższego 

projektu. Rodzi to obowiązek uzyskania zgody Prezesa UKE. Jednym z załączników 

wymaganych do złożenia wniosku na uzyskanie takiej zgody jest podjęcie przez 

Radę uchwały w sprawie świadczenia przez gminę działalności, o której mowa 
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w przedmiotowym wniosku, dlatego podjęcie takiej uchwały przez Rade jest 

zasadne. 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak poinformował, że tematyka tej 

uchwały była omawiana na posiedzeniu stałych Komisji Rady i wypracowana opinia 

jest pozytywna. 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań, w związku z tym Przewodniczący Rady 

przystąpił do głosowania. 

 

Radni Uchwałę nr XXXIII/198/2017 w sprawie: świadczenia przez gminę Lwówek 

usługi dostępu do Internetu bez pobierania opłat na rzecz użytkowników 

końcowych przyjęli „jednogłośnie” (14 głosami „za”). 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016 

w sprawie: uchwały budżetowej na 2017 rok. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy, Pan Długosz informował, że zmiany do budżetu na 

2017 rok były przedstawiane na posiedzeniu stałych Komisji Rady Miejskiej i od tej 

pory nic się w budżecie gminy nie zmieniło. W uzasadnieniu zapisano tylko kwotę 

podwyżek za gospodarowanie odpadami komunalnymi, którą dziś na sesji 

uchwaliliśmy. 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak poinformował, że opinia stałych 

Komisji Rady w tym temacie jest pozytywna. 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań, w związku z tym Przewodniczący Rady 

przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała nr XXXIII/199/2017 w sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016 

w sprawie: uchwały budżetowej na 2017 rok została przyjęta przez radnych 14 

głosami „za” („jednogłośnie”) i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lwówek. 
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-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przypomniał, że ta uchwała jest 

konsekwencją zmiany budżetu na 2017 r. i przedstawiona jest w formie 

tabelarycznej. 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań. 

 

Radni Uchwałę nr XXXIII/200/2017 sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lwówek przyjęli „jednogłośnie” (14 głosami „za”) 

i załączona ona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Sołtysa 

wsi Pakosław. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przypomniał, że ten temat był już 

przedstawiany na poprzedniej sesji.  

Otóż do biura Rady wpłynęło pismo z Urzędu Skarbowego w Nowym Tomyślu, 

gdzie przedstawiono skargę mieszkanki Pakosławia Pani Korneli Mazurczak na 

działalność Sołtysa, który jakoby niesłusznie pobierał pieniądze na organizację 

Święta Kobiet. 

Wspomniane pismo było przedmiotem szeroko pojętej dyskusji na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji Rady, gdzie zgodnie wypracowano stosowną opinię,  

w której stwierdza się, że ta skarga jest niezasadna. 

Z uwagi na powyższe stosowne było opisanie w uzasadnieniu do naszej uchwały 

całego procesu procedowania i określenie zajętego przez Radę Miejską w Lwówku 

stanowiska. 

 

Treść wypracowanego przez radnych uzasadnienia ma formę następującą: 

 

 W dniu 7 kwietnia 2017 r. do Rady Miejskiej w Lwówku wpłynęło pismo 

Naczelnika Urzędu Skarbowego w Nowym Tomyślu, w którym ww. organ 

przekazał według właściwości skargę Pani Kornelii Mazurczak, na działalność 

Sołtysa wsi Pakosław. 

 Kwestią sporną w orzecznictwie sądowym jest nadzór nad działalnością 

gminnych jednostek pomocniczych. Obecnie przyjmuje się, że nadzór należy 

opierać na art. 35 ust. 3 pkt 5 ustawy o samorządzie gminnym, zgodnie z którym 
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statut jednostki pomocniczej określa w szczególności zakres i formy kontroli oraz 

nadzoru organów gminy nad działalnością organów jednostki pomocniczej. Na tej 

podstawie przyjmuje się, że nadzór nad działalnością organów jednostek 

pomocniczych w gminie sprawują organy gminy. Powyższe znajduje potwierdzenie 

w Statucie Sołectwa Pakosław. Zgodnie z § 25 ust. 1 ww. dokumentu, nadzór nad 

działalnością Sołectwa sprawuje Rada Miejska w Lwówku. 

 Rada gminy jest organem kolegialnym, który zgodnie z art. 14 ust. 1 Statutu 

Miasta i Gminy Lwówek, działa na sesjach. Za art. 25 ust. 1 Statutu należy 

stwierdzić, że Rada obraduje na sesjach i rozstrzyga w drodze uchwał sprawy 

należące do jej kompetencji, określone w ustawie o samorządzie gminnym oraz 

w innych ustawach, a także w przepisach prawnych wydawanych na podstawie 

ustaw. 

 Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Nowym Tomyślu wpłynęło do Rady 

Miejskiej w Lwówku w okresie międzysesyjnym. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Lwówku poinformował Naczelnika Urzędu, że sprawa zostanie podjęta 

i rozpatrzona podczas planowanej, majowej sesji Rady Miejskiej. Zgodnie 

z kalendarzem prac rady, planowana na koniec maja sesja przesunęła się na dzień 

1 czerwca 2017 r. 

 Na wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej w Lwówku, w dniu 

25 maja 2017 r., radni zapoznali się z treścią pisma Pani Kornelii Mazurczak. 

Wysłuchali też wyjaśnień radnych reprezentujących dwa okręgi wyborcze ze wsi 

Pakosław. Ustalono, że Rada Miejska w Lwówku nie dopatrzyła się przekroczenia 

przepisów ze strony Sołtysa wsi Pakosław. Zarzuty stawiane w formie pytań przez 

Panią Mazurczak nie dotyczyły wydatkowania środków publicznych i były oparte 

tylko i wyłącznie na domniemaniach ich autorki. Nie są Radzie znane osoby, które 

przekazałyby Sołtysowi wsi Pakosław jakieś pieniądze, a następnie rościłyby z tego 

względu pretensje, lub zgłaszały nieprawidłowości. Sołtys wsi Pakosław cieszy się 

w swoim środowisku bardzo dużym uznaniem. Jest współanimatorem życia  

kulturalnego mieszkańców sołectwa, ma bardzo duże zaufanie i poparcie. Jego 

przeciwieństwem jest autorka skargi, Pani Kornelia Mazurczak. Od dłuższego czasu 

osoba ta jest skonfliktowana ze znaczną częścią mieszkańców sołectwa. Ze względu 

na swój konfliktowy charakter, wolą Zebrania Wiejskiego, została usunięta z Rady 

Sołeckiej wsi Pakosław. 
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 Rada Miejska nie stwierdziła nieprawidłowości w podejmowaniu prywatnych 

inicjatyw o charakterze społeczno-kulturalnym przez mieszkańców gminy Lwówek  

i wykorzystywaniu do takich celów budynków użyteczności publicznej, jak np. 

placówki szkole, w szczególności w miejscowościach, gdzie obiekty te spełniają 

jednocześnie funkcje świetlic wiejskich. Z taką sytuacją mamy do czynienia  

w Pakosławiu. Dotychczasowe doświadczenia wskazują na bardzo dobrą współpracę 

szkoły w Pakosławiu z lokalnym społeczeństwem. Do Rady Miejskiej nie wpłynęły 

do tej pory żadne potwierdzone informacje, czy to ze strony dyrektora ZSPiP 

w Pakosławiu, czy też ze strony mieszkańców Pakosławia, wskazujące na fakt 

niewłaściwego wykorzystania pomieszczeń szkolnych. Społeczeństwo wsi dba  

o swoją szkołę i czuje się jej współgospodarzami, co w znaczący sposób wpływa na 

wizerunek i funkcjonowanie placówki. 

 Biorąc powyższe pod uwagę, podjęcie przedmiotowej uchwały w przyjętym 

kształcie jest zasadne. 

 

Radni nie wnieśli uwag, ani zastrzeżeń w związku z tym Przewodniczący Rady 

przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała nr XXXIII/201/2017 w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność 

Sołtysa wsi Pakosław została przez radnych przyjęta „jednogłośnie” (14 głosami 

„za”) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18. Odpowiedź na interpelacje. 

 

Odpowiedź na interpelacje Pani Woźnej zostanie udzielona na piśmie. 

 

Ad. 19. Wolne głosy i wnioski. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz prosił Wysoką Radę o zajęcie stosownego 

stanowiska w sprawie partycypowania w budowaną przez GDDiA ścieżki 

rowerowej z Miedzichowa do Pniew.  

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak stwierdził, że taka budowa pozwoli na 

zwiększenie bezpieczeństwa ruchu drogowego. Ta inwestycja jest bardzo zasadna. 
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-Radna Woźna pytała, czy jeszcze jakieś inne koszty będzie ponosiła z tego tytułu 

gmina. Jeśli miałoby to być tylko partycypowanie gminy w koszty projektu budowy 

tej inwestycji, to partycypowanie w tę inwestycję jest zasadne. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przypomniał, że gmina będzie ponosiła 

tylko koszty opracowania projektu budowy. Wynegocjowana kwota to 110 000zł., 

choć w pierwotnej wersji było 160.000 zł. My będziemy płacić te środki w 2 ratach 

tj. 55.000 zł w bieżącym roku i 55.000 zł. w 2018 roku. 

W wyniku powyższej dyskusji Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stwierdził, że 

z usłyszanych tu wypowiedzi radnych należy stwierdzić, iż to partycypowanie 

gminy w koszty budowy ścieżki rowerowej jest zasadne, zatem opinia jest 

pozytywna. 

 

-Radna Barbara Starosta zwróciła się do Burmistrza z prośbą o wykoszenie poboczy 

przy drogach powiatowych, ponieważ zarośla te stwarzają duże zagrożenie dla ruchu 

drogowego, szczególnie z Lwówka do Zębowa. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że gmina będzie interweniować 

o wykaszanie tych poboczy. 

-Radny Wojciechowski prosił, aby w planowanej do Powiatu interwencji ująć 

wszystkie drogi powiatowe w naszej gminie. 

-Radny Trzybiński interesował się pracami nad budową parkingu przy ul. 

Sczanieckiej w Lwówku. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że zostało złożone 

zamówienie na wykonanie map, należy więc stwierdzić, że tym samym 

rozpoczęliśmy cały cykl prac zmierzający do realizacji tego zadania. 

 

Ad. 20. Zamknięcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu tematyki obrad Przewodniczący Pan Przewoźny zamknął 

posiedzenie wypowiadając słowa „Zamykam obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku”. 

Protokołowała      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Wiesława Radecka 

        /-/ Piotr Przewoźny 


